
 
 

Iraq Memory Foundation and the Hoover Institution 
Access Criteria and Use Agreement 
 رڤوه ةسسؤمو ةيقارعلا ةركاذلا ةسسؤم

 ةيقئاثولا ةداملل لامعتسالاو عالطالا ةيقافتا
 

1. Material from the Iraq Memory Foundation Collection (consisting of Hizb al-Ba’th al-’Arabī 
al-Ishtirākī records and Iraq Memory Foundation issuances) housed at the Hoover Institution 
Library and Archives (IMF Collection) may not be photocopied, photographed, scanned, 
downloaded to electronic or digital storage devises, or duplicated in any manner; notes may be 
made. 

 ةبتكملا ىدل ةيقارعلا ةركاذلا ةسسؤم اهتعدوأ يتلا ةيقئاثولا ةداملا خاسنتساب حمسي ال .١
 يأ ىلإ اهليمحت وأ  اهحسم وأ اهريوصت وأ («ةركاذلا ةسسؤم قئاثو») رڤوه ةسسؤم يف تاظوفحملاو

 نيودتب حمسي امنإ .ةفاك لقنلا لاكشأ نم كلذ ريغ وأ ،ةينورتكلإلا وأ ةيمقرلا ظفحلا ةزهجأ نم
 .اهنم تاسابتقالا

 
2. Quotations from the IMF Collection may be protected by copyright law. The Hoover Institution, 

Stanford University, does not hold copyright to any of the materials in the collection; it is the 
researchers’ responsibility, when necessary, to obtain copyright permission. The Hoover 
Institution is not responsible for any misuse by researchers of quotations obtained from the IMF 
Collection. 
 هذه ةيكلمو .رشنلا قوقح ماكحأل «ةركاذلا ةسسؤم قئاثو» نم ةجرختسملا تاسابتقالا عضخت دق .٢
 .دروفناتس ةعماجل وأ رڤوه ةسسؤمل ةدئاع تسيل ةعومجملا هذه يف داوملا ةفاكل ةبسنلاب قوقحلا

 ةسسؤمو .ةرورضلا دنع رشنلا نوذأ ىلع لاصحتسالل ثحابلا قتاع ىلع يلاتلاب عقت ةيلوؤسملاو
 لبق نم «ةركاذلا ةسسؤم قئاثو» نم ةجرختسملا تاسابتقالل لامعتسا ةءاسإ ةيأ نع ةلوؤسم ريغ رڤوه

 .نيثحابلا نم يأ
 

3. Researchers may not publish, in print, electronic, or digital format or over the Internet, any book, 
article, manuscript, commentary, blog entry, or other written material that cites the actual names of 
persons found in the IMF Collection—with the exception the names of individuals identified in 
the Dujail Tribunals (October 19, 2005–November 5, 2006). Pseudonyms and allegories that 
protect the privacy and identity of private citizens may be created and used.  

 باتك يأ تنرتنإلا ىلع وأ ةينورتكلإ وأ ةيمقر وأ ةعوبطم ةغيصب  ،رشني نأ ثحابلل زوجي ال .٣
 يتأي ام ،رشنلا لئاسو نم كلذ ريغ وأ ،تنرتنإلا ىلع ةنودم يف نيودت وأ قيلعت وأ طوطخم وأ لاقم وأ
 يتلا صاخشألا ءامسأ ءانثتساب كلذو ،«ةركاذلا ةسسؤم قئاثو» يف ةدراولا صاخشألا ءامسأ ركذ ىلع
 ءامسألا دامتعا زوجيو .(٢٠٠٦/١١/٦ و ٢٠٠٥/١٠/١٩ نيب) ليجدلا ةيضقل مكاحملا تاسلج يف تركذ

 .مهتيصوصخو صاخشألا ةيوه ةيامح اهنأش نم يتلا تاراشإلاو ةهومملا
 



 
 
4. Researchers will not grant interviews or make video or audio reports (including podcasts) or 

commentary for public use in print media or over the Internet that uses or quotes from the IMF 
Collection without prior written permission from Mr. Kanan Makiya of the Iraq Memory 
Foundation. 

 (تساكدوپلا كلذ يف امب) ةيتوص وأ ةيئرم ريراقت دادعإ وأ ةلباقم ةيأب ةكراشملا ثحابلل زوجي ال .٤
 قئاثو» نم تاسابتقا لامعتسا نمضتت ،تنرتنإلا ربع وأ ةعوبطملا ةفاحصللو ماعلا عالطالل
 .ةيقارعلا ةركاذلا ةسسؤم نم ةيكم ناعنك ديسلا نم ةقبسملا ةيطخلا ةقفاوملا نود «ةركاذلا ةسسؤم

 
5. Violation of the terms of this agreement or of any of the policies of the Hoover Institution or of 

Stanford University may result in forfeiture of the privilege to access and to use any materials at the 
Hoover Institution Library and Archives. 

 دروفاتس ةعماج وأ رڤوه ةسسؤم ىدل ةيعرملا تاءارجإلا نم يأب وأ ةيقافتالا هذه طورشب ديقتلا مدع .٥
 ةبتكملا ىدل داوملا ةفاكل لامعتسالاو عالطالا ةيحالص نع لماك لكشب ثحابلا يلخت ةباثمب وه

 .رڤوه ةسسؤم يف تاظوفحملاو
 

By signing this agreement, I agree to abide by the agreement’s conditions and to indemnify and hold 
harmless the Iraq Memory Foundation, the Hoover Institution, Stanford University, and their 
principals, staff, and agents from any damages that may result from access to and use of the IMF 
Collection. 
 نلعأو ةيقافتالا هذه طورشب ديقتلا ىلع قفاوأ هاندأ عقوملا انأ ،ةيقافتالا هذه ىلع عيقوتلا لالخ نم
 نيلماعلاو نيلوؤسملا ةفاكو دروفاتس ةعماجو رڤوه ةسسؤمو ةيقارعلا ةركاذلا ةسسؤم نم لك ةمذ ةءارب

 .اهلامعتسا وأ «ةركاذلا ةسسؤم قئاثو» ىلع عالطالا نع جتني دق ررض يأ نم اهيدل ءالكولاو اهيف
 

 
 
__________________________ 
Signature عيقوتلا 
 
__________________________ 
Name (print) لماكلاب مسالا 
 
__________________________ 
Date خيراتلا 
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